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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

19. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 357
I hvilket omfang er den pulje, som blev aftalt ved finansloven for 2009 til 
opsætning af videoovervågning for at bekæmpe hærværk, utryghed m.m. i 
boligområder, tilgængelig for ansøgninger generelt fra almennyttige 
boligselskaber og andre udlejere, som har problemer med voldsomme unge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmabh@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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